
 

                  

 

CLEF 2016 Call for Proposals 

CLEF 2016 Call for Proposals is now open! It is your opportunity to share teaching strategies, 

best practices, and research findings with all professionals in the field of teaching Chinese as a 

foreign language. Online submission will be closed on December 4, 2015. Please do not miss it!  

The default type for all proposals is a 30-minute independent presentation with a max of two 

presenters. We welcome proposals in the following topics and the topic of your choice:  

 Literacy 

 Curriculum and Instruction 

 Research 

 Technology 

 Global Competence 

CLEF is an annual event dedicated to bringing together PreK-16 teachers, scholars, educational 

administrators and other professionals in the field of Chinese language education worldwide to 

share best practices, new research findings and inspiring ideas. CLEF 2016 will take place at the 

Westin San Francisco Airport Hotel on April 15-16. The conference theme is “Literacy: The 

Core of Global Competency”.  

 

To submit your proposal, please go to the conference website www.nanhai.com. Should you 

have questions, please contact us. Email: clef@nanhai.com; Phone: (408) 380-8088 ext. 112. 

 

中文教学论坛是全球中小学和大学中文教师、学者、管理者和其他中文教育专业人士汇聚

一堂，分享最佳教学实践、最新研究发现和启发性观点的年度盛会。第六届中文教学论坛

将于 2016 年 4 月 15-16 日在旧金山机场威斯汀酒店召开，主题为“Literacy: The Core of 

Global Competency”。大会现面向全球征集 30 分钟演讲报告提要，提要字数 350 字以内，

中英文均可，最多两位作者。网上提交系统将于 2015 年 12 月 4 日关闭。网站：

www.nanhai.com 电邮：clef@nanhai.com 电话：(408) 380-8088 转 112。   
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